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a HORSE 

 
video: Anglické slovo - a HORSE, snadný a pomalý poslech pro začátečníky 
 

 

 

In this video, I would like to show you a horse. V tomto videu bych vám chtěla  

 ukázat koně. 

I'd like to show you a picture of a horse. Chtěla bych vám ukázat obrázek koně. 

But I must find it first. Ale nejprve ho musím najít. 

I don't know where it is. Nevím, kde je. 

I'm looking for a picture of a horse.   Hledám obrázek koně. 
 

You know a horse is a big animal. Víte, že kůň je veliké zvíře. 

For example, this is an animal. Například toto je zvíře. 

And is this a horse? A je tohle kůň? 

Oh no, it is not a horse, it is a cow.   Ach ne, to není kůň, je to kráva. 

a cow, a cowboy kráva, cowboy 

The cow gives us milk.   Kráva nám dává mléko. 

But it is not a horse. Ale není to kůň. 
 

And what is that?  What's that?   A co je tamto? Co je to?  

Is that a horse? Je (tam)to kůň? 

Oh no, it is not a horse. It is a goat - a goat. Ne, to není kůň. Je to koza – koza.   

It gives us milk too.  Také nám dává mléko.   

Do you like goat's milk? Máte rádi / Chutná vám kozí mléko?  

To be honest, I don't.   Abych byla upřímná, já ne (mně ne). 

I do not like goat's milk.   Nemám ráda / Nechutná mi kozí mléko. 

But what I really love is goat cheese. Ale, co mám skutečně ráda, je kozí sýr.  
 

I'm looking for a picture of a horse and  Hledám obrázek koně a  

I cannot find it.   nemůžu ho najít. 

I can't find it anywhere.   Nikde ho nemůžu najít. 
 

Look at this animal.  Podívejte se na tohle zvíře. 

It is a cock - a cock. Je to kohout – kohout. 

And this is a peacock.  A toto je páv. 

a cock, a peacock  kohout, páv 

But this peacock is very special because  Ale tento páv je velmi zvláštní/unikátní,  

it is white. protože je bílý. 
 

But I'm trying to find a horse. Ale snažím se / pokouším se najít koně. 

I'm looking for a horse. Hledám koně. 

https://www.youtube.com/watch?v=0AB5YX37fGI&t=9s
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Oh, here it is!  This is a horse. Jé, tady je. Tohle je kůň.  

This animal in the picture is a horse. Tohle zvíře na obrázku je kůň. 

It's a beautiful animal. Je to krásné zvíře. 

And you can ride it. A můžete na něm jezdit. 

can moci, umět 

People can ride horses, but I cannot. Lidé mohou na koních jezdit, ale já to  

 neumím. 

I can't ride a horse. Neumím jezdit na koni. 

 

The only thing (that/which) I can ride   

is a bicycle. Jediná věc, na které umím jezdit, je kolo. 

I can ride a bicycle, but I can't ride a horse. Umím jezdit na kole, ale neumím jezdit na  

 koni. 
 

And what about you?  Can you ride a horse? A co vy? Umíte jezdit na koni? 

And what is your favourite animal? A jaké je vaše oblíbené zvíře? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Prosím, podpořte tento projekt výuky angličtiny zasláním drobné finanční částky.  

Výukové lekce nezatěžuji reklamami, abych vás nerozptylovala, takže nezískávám finance z 

reklam na YouTube a jsem závislá na dobré vůli posluchačů moji práci podpořit.          

Jenom díky vám tak mohu volně na internetu poskytovat video-lekce a ostatní studijní 

materiály všem, kteří to potřebují.  

 

číslo účtu: 175685304/0300 

 

Pro platby ze zahraničí:  

Název účtu: DVORAKOVA JANA 

IBAN CZ5503000000000175685304 

BIC (SWIFT) CEKOCZPP 

 

FAKTURU za výuku angličtiny vám ráda vystavím NA POŽÁDÁNÍ.  zofie.dvorak@tiscali.cz  

 

 

Děkuji vám za spolupráci.                                                                              Jana      


